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ZAPISNIK O RADU SEDME SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 27.10.2021. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-1332/21  

Datum: 27.10.2021. godine  
 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati.  
 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća.     
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Almedin Miladin 

3. Danijela Šahat 

4. Jasmin Ademović 

5. Samir Bejić 

6. Toni Vukadin 

7. Adi Škaljić 

8. Amra Zulfikarpašić 

9. Nihad Uk 

10. Mirela Džehverović 

11. Ratko Orozović 

12. Alma Čengić 

13. Lajla Ćosović  

14. Srđan Simonović 

15. Vedad Deljković 

16. Dragan Stevanović 

17. Elvedin Korora 

18. Muamer Mekić 

19. Bajro Biber 

20. Marijela Hašimbegović 

21. Seid Škaljić 

22. Željko Majstorović 

23. Drago Jurić 

24. Enisa Spahić 

25. Jasmin Skorupan 
 

Odsutni: Biljana Lazarević (najavljen izostanak), Vedran Dodik (najavljen izostanak) i Srđan 

Srdić (najavljen izostanak) 
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali:  

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Haris Bašić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Mila Eminović Rizvanović, sekretar Gradskog vijeća 

4. Erna Čolić, rukovodilac Stručne službe gradonačelnice Grada Sarajeva 

5. Meliha Olovčić, pomoćnica gradonačelnice za opću upravu i zajedničke poslove 

6. Dragana Solaković, pomoćnica gradonačelnice za lokanu samoupravu i razvoj grada 

7. Muamer Kutlovac, pomoćnik gradonačelnice za finansije 

8. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik gradonačelnice za lokalno poslovanje 

9. Merima Arifhodžić, pomoćnica gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove 
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10. Amina Deljković, pomoćnica gradonačelnice za obrazovanje, kulturu, sport i mlade 

11. Aida Bajramović, šef Odjeljenja za kabinetske poslove u Stručnoj službi 

gradonačelnice Grada Sarajeva 

12. Zinaida Čengić, šef Odjeljenja za međunarodnu saradnju u Stručnoj službi 

gradonačelnice Grada Sarajeva  

13. Selma Bećiragić, šef Odjeljenja za komunalne poslove u Gradskoj službi za urbano 

planiranje, investicije, stambene i komunalne poslove 

14. Ismena Čaušević, iz Gradske službe za poslove Informacionog centra 
 

Sjednici su prisustvovali i članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi Gradskog vijeća Grada Sarajeva) 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne i pozvao Milu 

Eminović Rizvanović, sekretara Gradskog vijeća da informiše Gradsko vijeće koliko 

gradskih vijećnika prisustvuje Sedmoj sjednici Gradskog vijeća.  
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović Rizvanović je informisala Gradsko vijeće da 

sjednici prisustvuje 23 gradska vijećnika, te da je izostanak najavio gradski vijećnik Vedran 

Dodik.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao gradske vijećnike da je 

gradska vijećnica Biljana Lazarević najavila izostanak. Konstatovao je da sjednici prisustvuje 

23 gradska vijećnika, da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje, te otvorio 

Sedmu sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

***** 

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića  gradski vijećnici su odali 

počast tragično stradalim građanima u požaru u Brčkom, ocu gradskog vijećnika Vedrana 

Dodika i dugogodišnjoj uposlenici Grada Sarajeva Aidi Koristović, koja je preminula 

23.10.2021. godine.  
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

Šeste sjednice Gradskog vijeća održane 29.09.2021. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez  

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik o radu Šeste sjednice 

Gradskog vijeća održane 29.09.2021. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela, koja su 

održana u pripremi Sedme sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti 

zamjenika gradonačelnice Grada Sarajeva. 
 

Podsjetio je gradske vijećnike da su od strane Gradonačelnice, kao ovlaštenog predlagača, 

nakon sazivanja Sedme sjednice Gradskog vijeća, dostavljeni određeni akti sa prijedlogom da 

se donesu po hitnom postupku, da su akti u skladu sa članom 128. stav 4. Poslovnika Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva upućeni Komisiji za Statut i akte na razmatranje i davanje mišljenja, te 

da su navedeni akti i mišljenja Komisije za Statut i akte dostupni u materijalima, a da se radi o 

sljedećim aktima: 
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1. Prijedlog Odluke o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije predsjednika i 

članova Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

“Sarajevo” d.o.o. (J.P. SARAJEVO” d.o.o.), 

2. Prijedlog Odluke o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije predsjednika i 

članova Skupštine J.P. “Olimpijski bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo, 

3. Prijedlog Odluke o pristupanju postupku eksterne revizije, 

4. Informacija o poduzetim aktivnostima u postupku sporazumnog raskida ugovora o 

izradi glavnog projekta rekonstrukcije i adaptacije bivše zgrade SDK kod Vječne vatre 
 

Naglasio je da će Gradsko vijeće, prije utvrđivanja dnevnog reda, odlučivati, kao o predhodnim 

pitanjima, o prijedlogu da se navedeni akti  donesu po hitnom postupku. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se 

izjasne o proceduralnom pitanju da se o navedenim aktima, koji su predloženi za razmatranje 

u formi prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se o aktima koji su 

predloženi za razmatranje u formi prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a 

odlučuje pojedinačno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije 

predsjednika i članova Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa 

Grada Sarajeva “Sarajevo” d.o.o. (J.P. SARAJEVO” d.o.o.), razmatra u formi prijedloga 

po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je prijedlog da se Odluka o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje 

funkcije predsjednika i članova Skupštine J.P. “Olimpijski bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo, 

razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o pristupanju postupku eksterne revizije, razmatra u 

formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Informacija o 

poduzetim aktivnostima u postupku sporazumnog raskida ugovora o izradi glavnog 

projekta rekonstrukcije i adaptacije bivše zgrade SDK kod Vječne vatre razmatra u 

formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Zatim je najavio određivanje o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju. 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-j-p-olimpijski-bazen-otoka-d-o-o-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-j-p-olimpijski-bazen-otoka-d-o-o-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-pristupanju-postupku-eksterne-revizije/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
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Istako je da su akti koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po skraćenom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Raif Duraković) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Namir 

Čomaga) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Jasmin Ademović) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Marijela Hašimbegović) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Biljana 

Lazarević) 

7. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2022. godini 

8. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (prof. Sead Gološ) 

9. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Islam Đugum) 

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za suosnivanje Evropskog ogranka asocijacije 

„Gradonačelnici za mir“ 

11. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za pristupanje sufinansiranju radova sanacije 

armiranobetonske stropne ploče na zacijevljenom dijelu Bistričkog potoka na dijelu 

saobraćajnice Hamdije Kreševljakovića i na trolejbusnom stajalištu Trg Austrije 

12. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o proceduri, uslovima i standardima imenovanja 

članova Skupštine javnih preduzeća čiji je osnivač Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se 

izjasne o proceduralnom pitanju da se o navedenim aktima, koji su predloženi za razmatranje 

u formi prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno. 
 

Prije izjašnjavanja o ovom proceduralnom pitanju, predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin 

Ademović je dao riječ gradonačelnici Grada Sarajeva Benjamini Karić. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je predložila da se na današnjoj sjednici 

po hitnom postupku donese Odluka o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja 

značajnih za Grad Sarajevo. Pojasnila je da se Odlukom predlaže da se Kalendar obilježavanja 

datuma i događaja značajnih za Grad Sarajevo dopuni novom tačkom 13a. koja bi glasila: “Dan 

sjećanja na stradale na stratištu Kazani”, obzirom da datum obilježavanja stradanja na 

Kazanima nije utvrđen u Kalendaru. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je pozvao gradonačelnicu Grada 

Sarajeva Benjaminu Karić da, u skladu sa članom 71. stav 3. Poslovnika Gradskog vijeće 

Grada Sarajeva, obrazloži hitnost prijedloga. 
 

Nakon što je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić obrazložila hitnost 

prijedloga, predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je otvorio raspravu o 

proceduralom prijedlogu da se Odluka o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja 

značajnih za Grad Sarajevo razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je prijedlog da se Odluka o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i 

događaja značajnih za Grad Sarajevo razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-jasmin-ademovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-jasmin-ademovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-odbora-za-dodjelu-sestoaprilske-nagrade-grada-sarajeva-u-2022-godini/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-odbora-za-dodjelu-sestoaprilske-nagrade-grada-sarajeva-u-2022-godini/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-prof-sead-golos/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-islam-djugum/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-suosnivanje-evropskog-ogranka-gradonacelnika-za-mir/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-suosnivanje-evropskog-ogranka-gradonacelnika-za-mir/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po 

skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Raif Duraković) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Namir Čomaga), razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Jasmin Ademović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, tri glasa „protiv“ i  

jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Marijela Hašimbegović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, pet glasova „protiv“ 

i tri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Marijela Hašimbegović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila)  usvojilo je prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Biljana Lazarević) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je prijedlog da se Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske 

nagrade Grada Sarajeva“ u 2022. godini razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku, uz konstataciju predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da je 

gradski vijećnik Drago Jurić glasao „za“. 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-na-pravilnik-o-izmjeni-pravilnika-o-unutrasnjoj-organizaciji-pravobranilastva-grada-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Odluka o 

dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (prof. Sead Gološ), razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Islam 

Đugum), razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti za suosnivanje Evropskog 

ogranka asocijacije „Gradonačelnici za mir“, razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti za pristupanje 

sufinansiranju radova sanacije armiranobetonske stropne ploče na zacijevljenom dijelu 

Bistričkog potoka na dijelu saobraćajnice Hamdije Kreševljakovića i na trolejbusnom 

stajalištu Trg Austrije  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, dva glasa „protiv“ 

i  bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se  nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o izmjeni Odluke o proceduri, uslovima i standardima 

imenovanja članova Skupštine javnih preduzeća čiji je osnivač Grad Sarajevo razmatra 

u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su radu sjednice 

pristupili gradski vijećnik Bajro Biber i gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, te da 

sjednici prisustuje 25 gradskih vijećnika. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržaniih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je dnevni red Sedme sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

1. Prijedlog Odluke o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije predsjednika i 

članova Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

“Sarajevo” d.o.o. (J.P. SARAJEVO” d.o.o.) 

2. Prijedlog Odluke o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije predsjednika i 

članova Skupštine J.P. “Olimpijski bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Raif Duraković) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Namir 

Čomaga) 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-prof-sead-golos/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-prof-sead-golos/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-islam-djugum/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-islam-djugum/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-j-p-olimpijski-bazen-otoka-d-o-o-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-j-p-olimpijski-bazen-otoka-d-o-o-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
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5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Jasmin Ademović) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović) 

7. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Marijela Hašimbegović) 

8. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Biljana 

Lazarević) 

9. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2022. godini 

10. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (prof. Sead Gološ) 

11. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Islam Đugum) 

12. Prijedlog Odluke o podizanju spomen obilježja Kazani 

13. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za suosnivanje Evropskog ogranka asocijacije 

„Gradonačelnici za mir“ 

14. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za pristupanje sufinansiranju radova sanacije 

armiranobetonske stropne ploče na zacijevljenom dijelu Bistričkog potoka na dijelu 

saobraćajnice Hamdije Kreševljakovića i na trolejbusnom stajalištu Trg Austrije 

15. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o proceduri, uslovima i standardima imenovanja 

članova Skupštine javnih preduzeća čiji je osnivač Grad Sarajevo 

16. Prijedlog Odluke o pristupanju postupku eksterne revizije 

17. Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 

18. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2022. godinu 

19. Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2022. godinu 

20. Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2022. godinu 

21. Informacija o kreditnim zaduženjima 

22. Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama 

23. Informacija o pitanju i statusu mladih u Gradu Sarajevo 

24. Informacija o poduzetim aktivnostima u postupku sporazumnog raskida ugovora o 

izradi glavnog projekta rekonstrukcije i adaptacije bivše zgrade SDK kod Vječne vatre 

25. Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 

26. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije predsjednika i 

članova Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

“Sarajevo” d.o.o. (J.P SARAJEVO” d.o.o.) 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije predsjednika i 

članova Skupštine J.P. “Olimpijski bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je predložio da se o tački 1. i tački 2. 

dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno, te pozvao gradske vijećnike 

da se izjasne o ovom proceduralnom prijedlogu. 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-jasmin-ademovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-jasmin-ademovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-odbora-za-dodjelu-sestoaprilske-nagrade-grada-sarajeva-u-2022-godini/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-odbora-za-dodjelu-sestoaprilske-nagrade-grada-sarajeva-u-2022-godini/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-prof-sead-golos/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-islam-djugum/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-podizanju-spomen-obiljezja-kazani/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-suosnivanje-evropskog-ogranka-gradonacelnika-za-mir/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-suosnivanje-evropskog-ogranka-gradonacelnika-za-mir/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-pristupanju-postupku-eksterne-revizije/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/izvjestaj-o-primjeni-odluke-o-upotrebi-grba-imena-i-isticanju-zastave-grada-sarajeva-13/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/nacrt-programa-rada-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-za-2022-godinu/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/nacrt-programa-medjunarodne-saradnje-grada-sarajeva-za-2022-godinu/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/nacrt-programa-podizanja-spomenika-i-umjetnickih-skulptura-od-znacaja-za-grad-sarajevo-kojima-je-grad-sarajevo-investitor-za-2022-godinu/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/nacrt-programa-podizanja-spomenika-i-umjetnickih-skulptura-od-znacaja-za-grad-sarajevo-kojima-je-grad-sarajevo-investitor-za-2022-godinu/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-kreditnim-zaduzenjima/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-saradnji-i-odnosima-organa-grada-sarajeva-sa-vjerskim-zajednicama-i-crkvama-10/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-saradnji-i-odnosima-organa-grada-sarajeva-sa-vjerskim-zajednicama-i-crkvama-10/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-pitanju-i-statusu-mladih-u-gradu-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/vijecnicka-pitanja-i-inicijative-110/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-j-p-olimpijski-bazen-otoka-d-o-o-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-j-p-olimpijski-bazen-otoka-d-o-o-sarajevo/
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je  proceduralni prijedlog da se o tački 1. i tački 2. dnevnog reda vodi jedinstvena 

rasprava, a odlučuje pojedinačno. 
 

Uvodno izlaganja za tačku 1. i tačku 2. dnevnog reda podnijela je šef Odjeljenja za kabinetske 

poslove Aida Bajramović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, dva glasa „protiv“ 

i tri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije predsjednika i 

članova Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

“Sarajevo” d.o.o. (J.P SARAJEVO” d.o.o.), kako je predložena.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“,  dva glasa „protiv“ 

i  dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku  o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije predsjednika i 

članova Skupštine J.P. “Olimpijski bazen Otoka” d.o.o. Sarajevo, kako je predložena.  
 

Ad 3)  

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Raif 

Duraković) 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Komisija za izbor i imenovanja, da je Prijedlog Odluke razmatrala 

Komisija za Statut i akte, da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima, te da je 

prijedlog za razrješenje člana Odbora za budžet i finansije i izbor novog člana Odbora uputila 

Kantonalna organizacija Socijaldemokratske partije BiH Sarajevo. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Raif Duraković), kako je predložena.  
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Namir 

Čomaga) 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku  o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Namir 

Čomaga), kako je predložena.  
 

 

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-i-davanju-ovlastenja-za-vrsenje-funkcije-predsjednika-i-clanova-skupstine-javnog-preduzeca-za-upravljanje-zastitu-i-odrzavanje-objekata-grada-sarajeva-i-obavljanje-komu-2/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-namir-comaga/
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Ad 5) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Jasmin Ademović) 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, kao i za predhodno razmatrane i usvojene odluke o razrješenju i izboru člana radnog tijela, 

predlagač Odluke Komisija za izbor i imenovanja, da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija 

za Statut i akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i četiri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o 

razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jasmin Ademović),  

kako je predložena. 
  
Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović) 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Komisija za izbor i imenovanja, da je Prijedlog Odluke razmatrala 

Komisija za Statut i akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnio je gradski vijećnik Nihad Uk, predsjedavajući Komisije za izbor 

i imenovanja. 

U raspravi, koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Marijela Hašimbegović, 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, gradski vijećnik Toni Vukadin, 

gradski vijećnik Seid Škaljić i gradski vijećnik Željko Majstorović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, tri glasa „protiv“ i jednim  

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović), kako je predložena. 
 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Marijela Hašimbegović) 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, izjasnivši se sa 14 glasova „za“, šest glasova „protiv“ i pet 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika nije usvojilo Odluku o razrješenju člana 

radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela Hašimbegović). 
 

Budući da je gradski vijećnik Toni Vukadin, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika 

„Naroda i pravde“, izrazio sumnju u rezultate glasanja, uslijedilo je poimenično glasanje. 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović Rizvanović je pozivala gradske vijećnike da se i 

poimenično izjasne, te su se gradski vijećnici izjasnili, kako slijedi: 

1. Alem Logo - za 

2. Almedin Miladin - za 

3. Biljana Lazarević - odsutna 

4. Danijela Šahat - za 

5. Jasmin Ademović - za 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-jasmin-ademovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-jasmin-ademovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-raif-durakovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
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6. Samir Bejić - za 

7. Toni Vukadin - za 

8. Adi Škaljić - za 

9. Amra Zulfikarpašić - protiv 

10. Nihad Uk -  za 

11. Mirela Džehverović - za 

12. Ratko Orozović - za 

13. Alma Čengić - protiv 

14. Lajla Ćosović - protiv 

15. Srđan Simonović - protiv 

16. Vedad Deljković - protiv 

17. Dragan Stevanović - za 

18. Elvedin Korora - za 

19. Muamer Mekić - suzdržan 

20. Bajro Biber - za 

21. Marijela Hašimbegović - protiv 

22. Seid Škaljić - suzdržan 

23. Željko Majstorović - protiv 

24. Vedran Dodik - odsutan 

25. Drago Jurić - za 

26. Enisa Spahić - suzdržana 

27. Jasmin Skorupan - protiv 

28. Srđan Srdić – odsutan 

 

Poslije poimeničnog glasanja, Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je 

konstatovao da Gradsko vijeće Grada Sarajeva, izjasnivši se sa 14 glasova “za”, osam 

glasova “protiv” i  tri “suzdržana” glasa prisutnih gradskih vijećnika, nije usvojilo  Odluku o 

razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović). 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmina Ademovića je najavio pauzu kako bi Komisija 

za izbor i imenovanja održala sjednicu, te, kao ovlašteni predlagač, razmotrila povlačenje tačke 

8. dnevnog reda - Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Biljana Lazarević). 
 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradskog 

vijećnika Nihada Uka, predsjedavajućeg Komisije za izbor i imenovanja da Gradskom 

vijeću podnese izvještaj sa sjednice Komisije za izbor i imenovanja. 
 

Gradski vijećnik Nihad Uk, predsjedavajući Komisije za izbor i imenovanja je izvjestio 

Gradsko vijeće da je Komisija za izbor i imenovanja, u pauzi, održala sjednicu na kojoj je, 

donesen zaključak da Komisija za izbor i imenovanja, kao ovlašteni predlagač, povlači tačku 

8. utvrđenog dnevnog reda Sedme sjednice Gradskog vijeće Grada Sarajeva - Prijedlog Odluke 

o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Biljana Lazarević). 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je konstatovao da je Komisija za izbor 

i imenovanja, kao ovlašteni predlagač, povukla tačku 8. dnevnog reda - Prijedlog Odluke o 

izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Biljana Lazarević). 

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-razrjesenju-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-marijela-hasimbegovic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izboru-clana-radnog-tijela-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-biljana-lazarevic/
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Ad 9) 

Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2022. godini 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Komisija za izbor i imenovanja, da je Prijedlog Odluke razmatrala 

Komisija za Statut i akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Napomenuo je da je, u skladu sa Odlukom o uslovima i načinu dodjele “Šestoaprilske nagrade 

Grada Sarajeva” Kolegij Gradskog vijeće kandidovao Komisiji za izbor i imenovanja šest 

članova Odbora iz reda istaknutih javnih djelatnika iz oblasti privrede, nauke i obrazovanja, 

kulture i umjestnosti, sporta, zdravstva i socijalne zaštite i drugih oblasti rada i stvaralaštva. 
 

U raspravi koja je uslijedila gradski vijećnik Nihad Uk, predsjedavajući Komisije za izbor 

i imenovanja je izvjestio Gradsko vijeće da je Kolegij Gradskog vijeća uputio Komisiji za 

izbor i imenovanja, kao ovlaštenom predlagaču, zaključak kojim je predlažena izmjena 

kandidature jednog člana Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2022. 

godinu iz reda istaknutih javnih djelatnika. 
 

Istakao je da je Komisija za izbor i imenovanja na sjednici, koja je održana pred početak 

sjednice Gradskog vijeća, razmatrala zaključak Kolegija Gradskog vijeća i prihvatila prijedlog 

Kolegija Gradskog vijeća za izmjenu kandidature jednog člana Odbora iz reda istaknutih javnih 

djelatnika, te u skladu sa navedenim Komisija za izbor i imenovanja podnosi Gradskom vijeću 

amandman: 

“U članu 1. Prijedloga Odluke o imenovanja Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2022. godini, ime:„Aleksandar Seksan“ zamjenjuje se imenom:„Muhamed Gafić“. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zatražio od gradonačelnice Grada 

Sarajeva Benjamine Karić da se izjasnio o podnesenom amandmanu, obzirom da je članom 

126. stav 2. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva propisano da se Gradonačelnik ima 

pravo izjasniti o amandmanu i kada nije podnosilac prijedloga akta. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim 

amandmanom Komisije za izbor i i menovanja. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je naglasio da je amandman razmatrala 

i Komisija za Statut i akte  i da je donijela zaključak da je amandman podnesen u skladu sa 

Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva i u odgovarajućoj formi, te obzirom da je 

amandman podnesen od strane podnosioca prijedloga akta odnosno Komisije za izbor i 

imenovanja, amandman je, u skladu sa članom 126. stav 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, postao sastavni dio prijedloga akta.  
  

U nastavku rasprave su učestvovali gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, gradski vijećnik 

Toni Vukadin, gradska vijećnica Marijela Hašimbegović, gradski vijećnik Nihad Uk, 

gradski vijećnik Almedin Miladin, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan 

Stevanović, gradski vijećnik Ratko Orozovića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja 

dao je gradski vijećnik Nihad Uk, predsjedavajući Komisije za izbor i imenovanja. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, jednim glasom „protiv“ i jednim  

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je Odluku o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2022. godini kako je predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim 

amandmanom. 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-odbora-za-dodjelu-sestoaprilske-nagrade-grada-sarajeva-u-2022-godini/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-odbora-za-dodjelu-sestoaprilske-nagrade-grada-sarajeva-u-2022-godini/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-odbora-za-dodjelu-sestoaprilske-nagrade-grada-sarajeva-u-2022-godini/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-odbora-za-dodjelu-sestoaprilske-nagrade-grada-sarajeva-u-2022-godini/
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Ad 10) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (prof. Sead Gološ) 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Komisija za izbor i imenovanja, da je prijedlog za dodjelu priznanja 

podnijelo Vijeće Arhitektonskog fakulteta Univerziteta u Sarajevu uz podršku Senata 

Univerziteta u Sarajevu, da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija za Statut i akte, te da je 

mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i   

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja 

„Plaketa Grada Sarajeva“ (prof. Sead Gološ), kako je predložena.  
 

Ad 11) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Islam Đugum) 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Komisija za izbor  i imenovanja, da je prijedlog za dodjelu priznanja 

podnijelo Univerzitetsko sportsko društvo „Bosna“, da je Prijedlog Odluke razmatrala 

Komisija za Statut i akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i   

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja 

„Plaketa Grada Sarajeva“ (Islam Đugum), kako je predložena.  
 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o podizanju spomen obilježja Kazani 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio 

da je Komisija za spomenike utvrdila Nacrt Odluke o podizanju spomen obilježja Kazani, te je 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva na Šestoj sjednici usvojilo zaključak kojim je Nacrt Odluke o 

podizanju Spomen obilježja Kazani upućen u javnu raspravu. Javna rasprava je provedena, te 

je Komisija za spomenike usvojila Izvještaj o provedenoj javnoj raspravi i utvrdila Prijedlog 

Odluke o podizanju spomen obilježja Kazani sa idejnim rješenjem koje je sastavni dio 

Prijedloga Odluke, koji je uputila Gradskom vijeću na razmatranje.  

Istako je da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija za Statut i akte, te da je mišljenje radnog 

tijela dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je 

Klub gradskih vijećnika „Naše stranke“ dana 22.10.2021. godine podnio amandman na 

Prijedlog Odluke o podizanju spomen obilježja Kazani u pisanoj formi i sa obrazloženjem, a 

kojim se vrši intervencija na dio teksta na spomen obilježju, te je isti u skladu sa procedurom 

propisanom Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva upućen na izjašnjenje Komisiji za 

spomenike, kao ovlaštenom predlagaču, i Gradonačelnici.  
 

Istakao je da je amandman Kluba gradskih vijećnika „Naše stranke“ i mišljenje Komisije za 

Statut i akte o podnesenom Amandmanu dostupno u materijalu, te da je gradonačelnica Grada 

Sarajeva Benjamina Karić dostavila izjašnjenje o podnesenom amandmanu, u kojem je 

amandman djelimično prihvatila i to u dijelu teksta koji se odnosi na imena i prezimena 

ekshumiranih osoba odnosno prihvatila da se za lice Šteta (Lutvo) Ago 1942. - 1994. izmijeni 

godina smrti tako da glasi:Šteta (Lutvo) Ago 1942. - 1993. dok u ostalom dijelu teksta 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-prof-sead-golos/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-priznanja-plaketa-grada-sarajeva-prof-sead-golos/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-podizanju-spomen-obiljezja-kazani/
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amandman nije prihvaćen. Identično izjašnjenje je zauzela i Komisija za spomenike na sjednici 

održanoj 25.10.2021. godine. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pojasnio da se članom 126. stav 4. 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva daje mogućnost i svakom gradskom vijećniku da 

zatraži da se i o ovako djelimično prihvaćenom amandmanu, koji je postao sastavni dio 

Prijedloga Odluke o podizanju spomen obilježja Kazani posebno izjašnjava odnosno da se 

glasa odvojeno, te postavio pitanje da li neko od gradskih vijećnika traži da se Gradsko vijeće 

posebno izjasni o djelimično prihvaćenom amandmanu od strane ovlaštenog predlagača i 

Gradonačelnice, a koji se odnosi na godinu smrti lica Šteta (Lutvo) Ago. 
 

Dodatna pojašnjenja koja se odnose na proceduru izjašnjavanja o amandmanima propisanu 

Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva dala je sekeretar Gradskog vijeća Mila 

Eminović Rizvanović.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je amandman  u dijelu 

teksta koji su prihvatili Komisija za spomenike i Gradonačelnica postao sastavni dio Prijedloga 

Odluke o podizanju spomen obilježja Kazani, te najavio izjašnjavanje o dijelu teksta 

amandmana koji nisu prihvatili Komisija za spomenike i Gradonačelnica. 
 

U raspravi koja je uslijedila o dijelu teksta amandmana koji nisu prihvatili Komisija za 

spomenike i Gradonačelnica učestvovali su gradski vijećnik Adi Škaljić, zamjenik 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović, gradski vijećnik Toni Vukadin, 

gradska vijećnica Marijela Hašimbegović i gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina 

Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa pet glasova „za“, deset glasova „protiv“ i šest „suzdržanih“ glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) nije usvojilo dio teksta 

amandmana Kluba gradskih vijećnika „Naše stranke“ na prijedlog Odluke o podizanju 

spomen obilježja Kazani, a  koji nisu prihvatili Komisija za spomenike i Gradonačelnica. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović otvorio raspravu o Prijedlogu 

Odluke o podizanju spomen obilježja Kazani. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Marijela Hašimbegović i 

gradski vijećnik Almedin Miladin. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i četiri  

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o podizanju spomen 

obilježja Kazani kako je predložena i izmijenjena u skladu sa djelimično prihvaćenim 

amandmanom Kluba gradskih vijećnika “Naše stranke” da se za lice Šteta (Lutvo) Ago 

1942. - 1994. izmijeni godina smrti tako da glasi:Šteta (Lutvo) Ago 1942. - 1993. 
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Ad 13) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za suosnivanje Evropskog ogranka asocijacije 

„Gradonačelnici za mir“ 

 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija za 

međunarodnu suradnju i Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna 

gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti za suosnivanje Evropskog ogranka asocijacije 

„Gradonačelnici za mir“, kako je predložena.  
 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za pristupanje sufinansiranju radova sanacije 

armiranobetonske stropne ploče na zacijevljenom dijelu Bistričkog potoka na dijelu 

saobraćajnice Hamdije Kreševljakovića i na trolejbusnom stajalištu Trg Austrije 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrao Odbor za budžet i 

finansije, Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj i Komisija za Statut i akte, te 

da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o  davanju saglasnosti za pristupanje sufinansiranju radova 

sanacije armiranobetonske stropne ploče na zacijevljenom dijelu Bistričkog potoka na 

dijelu saobraćajnice Hamdije Kreševljakovića i na trolejbusnom stajalištu Trg Austrije,  

kako je predložena.  

 

Ad 15) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o proceduri, uslovima i standardima imenovanja 

članova Skupštine javnih preduzeća čiji je osnivač Grad Sarajevo 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija za Statut i 

akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i   

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je Odluku o izmjeni Odluke o proceduri, uslovima i standardima 

imenovanja članova Skupštine javnih preduzeća čiji je osnivač Grad Sarajevo, kako je 

predložena.  

 

 

 

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-suosnivanje-evropskog-ogranka-gradonacelnika-za-mir/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-suosnivanje-evropskog-ogranka-gradonacelnika-za-mir/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-suosnivanje-evropskog-ogranka-gradonacelnika-za-mir/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-suosnivanje-evropskog-ogranka-gradonacelnika-za-mir/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pristupanje-sufinansiranju-radova-sanacije-armiranobetonske-stropne-ploce-na-zacijevljenom-dijelu-bistrickog-potoka-na-dijelu-saobracajnice-hamdije-kresevljak/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-suosnivanje-evropskog-ogranka-gradonacelnika-za-mir/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-izmjeni-odluke-o-proceduri-uslovima-i-standardima-imenovanja-clanova-skupstine-javnih-preduzeca-ciji-je-osnivac-grad-sarajevo/
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Ad 16) 

Prijedlog Odluke o pristupanju postupku eksterne revizije 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija za Statut i 

akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  četiri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o pristupanju postupku eksterne revizije, kako je predložena.  
 

Ad 17) 

Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, predlagač Izvještaja Gradonačelnica, da je Izvještaj razmatrao Odbor za lokalni biznis i i 

turizam i Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim 

vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i   

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada 

Sarajeva, kako je podnesen.  
 

Ad 18) 

Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2022. godinu 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Nacrta Programa Kolegij Gradskog vijeća, da su Nacrt Programa razmatrala sva 

radna tijela, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnio je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeće Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Programa rada Gradskog vijeće Grada Sarajeva za 2022. 

godinu upućuje u javnu raspravu, a koji glasi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva je razmotrilo Nacrt Programa rada Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva za 2022. godinu koji je sastavni dio ovog zaključka, i upućuje ga u 

javnu raspravu u trajanju do 19.11.2021. godine.  

2. Subjekti u javnoj raspravi su gradski vijećnici, klubovi gradskih vijećnika, radna tijela 

Gradskog vijeća, Gradonačelnica, javna preduzeća i javna ustanova Grada Sarajeva, 

gradske općine i Kanton Sarajevo, političke stranke koje participiraju u Gradskom 

vijeću.  

3. Kolegij Gradskog vijeća će razmotriti primjedbe, prijedloge i sugestije pristigle u javnoj 

raspravi i sačiniti izvještaj o provedenoj javnoj raspravi, utvrditi Prijedlog Programa 

rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2022. godinu i uputiti ga Gradskom vijeću na 

razmatranje.  

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-pristupanju-postupku-eksterne-revizije/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-pristupanju-postupku-eksterne-revizije/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/izvjestaj-o-primjeni-odluke-o-upotrebi-grba-imena-i-isticanju-zastave-grada-sarajeva-13/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/izvjestaj-o-primjeni-odluke-o-upotrebi-grba-imena-i-isticanju-zastave-grada-sarajeva-13/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/izvjestaj-o-primjeni-odluke-o-upotrebi-grba-imena-i-isticanju-zastave-grada-sarajeva-13/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/nacrt-programa-rada-gradskog-vijeca-grada-sarajeva-za-2022-godinu/
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Ad 19) 

Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2022. godinu 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Nacrta Programa Komisija za međunarodnu suradnju, da je Nacrt Programa 

razmatrala Komisija za Statut i akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim 

vijećnicima. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeće Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 

2022. godinu upućuje u javnu raspravu, a koji glasi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je Nacrt Programa međunarodne saradnje 

Grada Sarajeva za 2022. godinu i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju od 30 dana 

od dana upućivanja Nacrta Programa u javnu raspravu. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su gradski vijećnici, klubovi gradskih vijećnika, 

gradonačelnica Grada Sarajeva i drugi subjekti koji iskažu interes.  

3. Ovaj Zaključak, čiji je sastavni dio utvrđeni Nacrt Programa međunarodne saradnje 

Grada Sarajeva za 2022. godinu, tokom trajanja javne rasprave, bit će javno dostupan 

na službenoj internetskoj stranici Grada Sarajeva, putem poveznice istaknute na 

naslovnoj stranici pod naslovom „Poziv u javnu raspravu o Nacrtu Programa 

međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2022. godinu“. 

4. Primjedbe, prijedlozi i sugestije iznesene u diskusijama gradskih vijećnika, klubova 

gradskih vijećnika i gradonačelnice Grada Sarajeva, iznesene na sjednici Gradskog 

vijeća pri razmatranju Nacrta Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 

2022. godinu, tretirat će se kao prilog javnoj raspravi. 

5. Za provođenje i organizaciju javne rasprave određuje se Komisija za međunarodnu 

saradnju Gradskog vijeća Grada Sarajeva i gradonačelnica putem Stručne službe 

gradonačelnice Grada Sarajeva. 
 

Ad 20) 

Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2022. godinu 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Nacrta Programa Gradonačelnica, da je Nacrt Programa razmatrala Komisija za 

spomenike i Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim 

vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganja podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Nihad Uk i zamjenik 

Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović, a dodatna pojašnjenja i odgovore na 

pitanja dala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeće Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt 

Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je 

Grad Sarajevo investitor  za 2022. godinu upućuje u javnu raspravu, a koji glasi: 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/nacrt-programa-medjunarodne-saradnje-grada-sarajeva-za-2022-godinu/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/nacrt-programa-podizanja-spomenika-i-umjetnickih-skulptura-od-znacaja-za-grad-sarajevo-kojima-je-grad-sarajevo-investitor-za-2022-godinu/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/nacrt-programa-podizanja-spomenika-i-umjetnickih-skulptura-od-znacaja-za-grad-sarajevo-kojima-je-grad-sarajevo-investitor-za-2022-godinu/
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1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Programa podizanja spomenika i 

umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor 

za 2022. godinu, koji je u prilogu ovog akta, i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju 

od 15 dana od dana upućivanja Nacrta Programa u javnu raspravu.   

2. Subjekti u javnoj raspravi su klubovi gradskih vijećnika i drugi subjekti koji iskažu 

interes.  

3. Ovaj zaključak, čiji je sastavni dio Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih 

skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2022. 

godinu, tokom trajanja javne rasprave bit će javno dostupan na službenoj internetskoj 

stranici Grada Sarajeva, putem poveznice istaknute na naslovnoj stranici pod naslovom 

„Program podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo 

kojima je Grad Sarajevo investitor za 2022. godinu”.  

4. Primjedbe, prijedlozi i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća 

i gradskih vijećnika, iznesene na sjednici Gradskog vijeća pri razmatranju Nacrta 

Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo 

kojima je Grad Sarajevo investitor za 2022. godinu, tretirat će se kao prilog javnoj 

raspravi.  

5. Za organizaciju i vođenje javne rasprave određuje se gradonačelnica i Komisija za 

spomenike Gradskog vijeća Grada Sarajeva.  
 

Ad 21) 

Informacija o kreditnim zaduženjima 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, predlagač Informacije Gradonačelnica, da je Informaciju razmatrao Odbor za budžet i 

finansije i Administrativna komisija, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim 

vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnio je pomoćnik gradonačelnice za finansije Muamer Kutlovac. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Marijela Hašimbegović i 

zamjenik Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović, a dodatna pojašnjenja i 

odgovore na pitanja dao je pomoćnik gradonačelnice za finansije Muamer Kutlovac. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o kreditnim zaduženjima. 

Ad 22) 

Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, predlagač Informacije Gradonačelnica, da je Informaciju  razmatrala Komisija za odnose s 

vjerskim zajednicama i crkvama, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim 

vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o saradnji i odnosima organa Grada 

Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama 

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-kreditnim-zaduzenjima/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-saradnji-i-odnosima-organa-grada-sarajeva-sa-vjerskim-zajednicama-i-crkvama-10/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-saradnji-i-odnosima-organa-grada-sarajeva-sa-vjerskim-zajednicama-i-crkvama-10/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-saradnji-i-odnosima-organa-grada-sarajeva-sa-vjerskim-zajednicama-i-crkvama-10/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-saradnji-i-odnosima-organa-grada-sarajeva-sa-vjerskim-zajednicama-i-crkvama-10/
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Ad 23) 

Informacija o pitanju i statusu mladih u Gradu Sarajevo 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, predlagač Informacije Gradonačelnica, da je Informaciju razmatrala Komisija za pitanja 

mladih, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovale su gradska vijećnica Alma Čengić i gradska 

vijećnica Marijela Hašimbegović. 
 

Gradska vijećnica Alma Čengić je predložila zaključak da Gradska uprava Grada Sarajeva 

kao i javna ustanova i javna preduzeća čiji je osnivač Grad Sarajevo pristupe procesu 

akreditiranja za organiziranje dugoročnog volonitranja. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Zaključak sljedećeg sadržaja: 

“Predlaže se da Gradska uprava Grada Sarajeva kao i javna ustanova i javna preduzeća čiji je 

osnivač Grad Sarajevo pristupe procesu akreditiranja za organiziranje dugoročnog 

volonitranja.” 
 

Gradska vijećnica Marijela Hašimbegović je predložila zaključak kojim se Vladi Kantona 

Sarajevo upućuje zahtjev da se omogući dunitet popust studentskih kartica radi pristupa 

sadržajima svih pozorišta Grada Sarajeva. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je  

Zaključak sljedećeg sadržaja: 

„Upućuje se Vladi Kantona Sarajevo zahtjev da se omogući dunitet popust studentskih kartica 

radi pristupa sadržajima svih pozorišta Grada Sarajeva.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o pitanju i statusu mladih u Gradu 

Sarajevo. 
 

Ad 24) 

Informacija o poduzetim aktivnostima u postupku sporazumnog raskida ugovora o izradi 

glavnog projekta rekonstrukcije i adaptacije bivše zgrade SDK kod Vječne vatre 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Informacije Gradonačelnica, da je Informaciju razmatrala Komisija za Statut i 

akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 
  

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović, gradska 

vijećnica Marijela Hašimbegović i gradski vijećnik Seid Škaljić. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o poduzetim aktivnostima u postupku 

sporazumnog raskida ugovora o izradi glavnog projekta rekonstrukcije i adaptacije bivše 

zgrade SDK kod Vječne vatre. 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-pitanju-i-statusu-mladih-u-gradu-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/informacija-o-poduzetim-aktivnostima-u-postupku-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne-vatre/
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Ad 25) 

Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 
 

Uslijedila je pauza koju je zatražio gradski vijećnik Adi Škaljić, predsjedavajući Kluba 

gradskih vijećnika “Naše stranke”, radi obavljanja potrebnih konsultacija u Klubu vijećnika 

u vezi izjašnjavanja o predloženoj tački dnevnog reda. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeće 

Dragan Stevanović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i bez  

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku  o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 26)  

Vijećnička pitanja i inicijative  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je naglasio da su, gradskim vijećnicima, 

uz poziv za Sedmu sjednicu Gradskog vijeća, dostavljeni odgovori na određena vijećnička 

pitanja i inicijative, kao i vijećnička pitanja i inicijative koja su zaprimljenja do održavanja 

Sedme sjednice Gradskog vijeća. 
 

Najavio je izjašnjenje o vijećničkim inicijativama, za koje su podnosioci zatražili da ih 

Gradsko vijeće podrži, kako bi postale inicijativom Gradskog vijeća. 
 

1. Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Dragan Stevanović 

uputio je inicijativu da Grad Sarajevo na lokalitetu Velikog parka pored 11 mezarja 

policajaca postavi spomen ploču sljedećeg sadržaja: 

 „Sa tugom i ponosom se sjećamo pripadnika Ministarstva unutrašnjih poslova Bosne i 

Hercegovine koji su u časnoj misiji zaštite ustavnog poretka, zakona, imovine i života 

građana Sarajeva zvjerski ubijeni 1993. godine u obračunu sa odmetnutom grupom 

kriminalaca. 

Grad Sarajevo“ 
 

Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović je dopunio tekst upućene 

inicijative tako da iza riječi:„pripadnika Ministarstva unutrašnjih poslova Bosne i 

Hercegovine“ stoji:„i Vojne policije Armije Bosne i Hercegovine.“  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća.  
 

2. Komisija za spomenike Gradskog vijeća Grada Sarajeva podržala je inicijativu 

gradskog vijećnika Almedina Miladina koju je uputio na Šestoj sjednici Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva, sljedećeg sadržaja:  

“Ja bi se pridružio inicijativi kolegice Biljane, a vezana je za spomen obilježja u gradu 

Sarajevu. Ja sam imao u prethodnom mandatu inicijativu da nadležnost i brigu oko 

spomen obilježja preuzme Fond memorijala koji je osnovan na nivou Kantona. I da 

uputimo inicijativu da se proširi nadležnost Fonda, da se omogući ili zaposle ljudi 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dopuni-kalendara-obiljezavanja-datuma-i-dogadjaja-znacajnih-za-grad-sarajevo/
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obzirom da po školama imamo zahrđale ploče poginulim borcima, šehidima. Imamo i 

iz perioda ’41.-’45., svaki spomenik je oštećen. Mi moramo voditi računa o svim 

vrijednostima odnosno kontinuitetu države. I mislim da Fond treba da preuzme 

odgovornost za sva spomen obilježja. I neka ide inicijativa da Fond koji je već osnovan 

i koji već brine o nekim spomen obilježjima proširi tu nadležnost. Uz inicijativu 

kolegice Biljane da se ide u pravcu da se ovo pitanje institucionalno i sistematski riješi.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća.  
 

3. Komisija za spomenike predložila je Gradskom vijeću Grada Sarajeva da realizuje 

inicijativu Gradskog vijeća Grada Sarajeva, a koja glasi:  
„Zadužuje se Gradonačelnica da, za sve osnovne i srednje škole u Kantonu Sarajevo u 

saradnji sa Ministarstvom obrazovanja, nauke i mladih Kantona Sarajevo obezbijedi 

postavljanje postera kraljevske dinastije Kotromanić, autora Envera Imamovića.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća.  
 

4. Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta uputio je inicijativu Gradskom 

vijeću Grada Sarajeva da se postave zastave BiH i Grada Sarajeva i na zapadni, sjeverni i 

jugoistočni ulaz u grad Sarajevo. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, izjasnivši se sa 11 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

nije podržalo podnesenu inicijativu, te je ona nije postala inicijativom Gradskog vijeća.  

5. Odbor za lokalni biznis i turizam uputio je inicijativu Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da zaduži Gradonačelnicu da osmisli i realizira saradnju sa turističkim agencijama koje 

dovode turiste u grad Sarajevo, a s ciljem promocije Grada Sarajeva u cjelini, a posebno 

sadržaja kojima upravlja Grad Sarajevo. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća.  
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović pozvao gradske vijećnike da 

upute vijećnička pitanja i inicijative. 

6. Gradski vijećnik Samir Bejić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja: 

„  

- U Budžetu Grada Sarajevo za 2022. godinu planirati sredstva za 

finasiranje/sufinansiranje kupovine karata/ulaznica za usluge koje pružaju 

preduzeća i ustanove čiji je osnivač Grad Sarajevo za uposlenike JU Dom zdravlja 

Kantona Sarajevo i JU Zavod za hitnu medicinsku pomoć koji su bili i koji su 

angažovani  u Covid odjeljenjima Doma zdravlja Kantona Sarajevo. 
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- U Budžetu Grada Sarajevo za 2022. godinu planirati sredstva za nabavku 

odgovarajuće opreme - odijela za uposlenike JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo i 

JU Zavod za hitnu medicinsku pomoć koji su angažovani u Covid odjeljenjima 

Doma zdravlja.“ 
 

7. Gradska vijećnica Alma Čengić uputila je inicijativu da Grad Sarajevo službeno zatraži 

od Ureda visokog predstavnika, da se bez odlaganja naloži skidanje spomen ploče Ratku 

Mladiću koja se nalazi u Istočnom Novom Sarajevu, odnosno na ulazu u Općinu Novo 

Sarajevo, te zatražila da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na Osmoj sjednici, izjasni o 

podnesenoj inicijativi. 
 

8. Gradska vijećnica Alma Čengić uputila je inicijativu u kojoj je zatražila da Grad 

Sarajevo u skladu sa svojim mogućnostima u Nacrtu Budžeta za 2022. godinu predvidi 

sredstva za angažiranje deset (10) volontera i to pet (5) sa srednjom stručnom spremom i 

pet (5) sa visokom stručnom spremom. 
 

9. Gradska vijećnica Alma Čengić uputila je inicijativu u kojoj je zatražila da 

gradonačelnica Grada Sarajeva zajedno sa Predsjedavajućim Gradskog vijeća ugosti i na 

adekvatan način u skladu sa mogućnostima nagradi tim Pravnog fakulteta Univerziteta u 

Sarajevu koji je osvojio prvo mjesto na prestižnom 15. regionalnom takmičenju u simulaciji 

suđenja pred Evropskim sudom za ljudska prava koje je održano u Beogradu. 
 

10. Gradska vijećnica  Lajla Ćosović uputila je  inicijativu za pružanje finansijske pomoći 

plesnom klubu „Spin“. 
 

11. Gradska vijećnica  Marijela Hašimbegović uputila je  inicijativu za pokretanje projekta 

„Advent u Sarajevu“. 
 

12. Gradska vijećnica Enisa Spahić uputila je inicijativu „da se Udruženje „ Oaza" proglasi 

Udruženjem od posebnog interesa za Grad Sarajevo”, te zatražila da se Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, na Osmoj sjednici, izjasni o podnesenoj inicijativi. 
 

13. Gradska vijećnica Enisa Spahić, uputila je inicijativu da se u saradnji sa nadležnim u 

Kantonu Sarajevo, a u cilju uklanjanja opasnih azbestnih krovova i fasada na području 

Grada Sarajeva razmotri mogućnost izrade registra i plana, koji bi bili javni, odnosno 

dostupni građanima 
 

14. Gradski vijećnik Seid Škaljić uputio je  inicijativu da se putem Gradske uprave i Javnog 

preduzeća „Sarajevo“ obezbijedi mjesečni fond karata za Sarajevsku žičaru koju će Centar 

za promociju i unapređenje zdravlja Generacija koristiti, kako bi njeni korisnici posjećivali 

Trebević. 
 

15. Gradski vijećnik  Željko Majstorović uputio je inicijativu kojom predlaže da se osnuje 

Odbor za obilježavanje 30-te godišnjice početka opsade Sarajeva. 
 

16. Gradski vijećnik  Željko Majstorović uputio je inicijativu kojom je predlažio da se 

građanima Sarajeva od 0 do 77 godina, koji su boravili u Sarajevu cijelo vrijeme agresije 

na BiH i opsade Sarajeva dodijeli Kolektivna „Šestoaprilska nagrada“ za herojski otpor 

agresiji i borbi za preživljavanje u uslovima ne ljudske opsade i granatiranja grada. 
 

17. Gradski vijećnik Nihad Uk je zatražio da se odgovori na vijećnička pitanja i inicijative 

dostavljaju u roku propisanom Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva obzirom da 

na vijećnička pitanja i inicijative, koje je upućivao na ranije održanim sjednicama Gradskog 

vijeća nije dobio odgovor. Konstatovao je da je na službenoj stranici Grada Sarajeva 

potrebno otkloniti tehničke probleme vezano za realizaciju vijećničkih pitanja i inicijativa. 
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Zatim je uputio vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

„U kojoj fazi je realizacija budžetske stavke opremanje Centra za zdravo odrastanje 

Austrijska kuća Općine Centar s obzirom da je u aktuelnom Budžetu za 2021. godinu 

predviđena određena suma novca za opremanje?“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao odgovor vezano za službenu 

stranicu Grada Sarajeva. 

18.  Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

„U kojoj fazi je izrada Registra zaposlenih Grada Sarajeva?“ 
 

19. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je inicijativu da Grad Sarajevo bude pokrovitelj, 

po drugi put, projekta „Raspust u Sarajevu“, koji organizira Udruženje „Svitanje u 

Sarajevu“, te zatražio da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na Osmoj sjednici, izjasni o 

podnesenoj inicijativi. 
 

20. Gradski vijećnik Ratko Orozović je ponovo uputio inicijativu za formiranje Ekološke 

komisije i Komisije za zaštitu čovjekove okoline.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva je dao odgovor na samoj sjednici Gradskog 

vijeća. 
 

21. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je inicijativu u kojoj je zatražio da se umanji 

PDV na lijekove. 
 

22. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Mirela Džehverović 

 uputila je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

       „Molim da mi se dostavi Informacija o svim putovanjima i efektima tih putovanja  

prethodnog saziva Gradskog vijeća.“ 
 

**** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad Sedme sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, te najavio održavanje Osme sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva u četvrtak 04.11.2021. godine u 10.00 sati u Vijećnici. 
 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 14 sati i 20 minuta.   
 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, koji se čuvaju u Stručnoj službi Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

  

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA   
 

Mila Eminović Rizvanović, s.r. 
 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  
 

Jasmin Ademović, s.r. 

 

 


